
Z á p i s n i c a 
č. 1-I/2014

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  12.12.2014
_________________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny
Začiatok 9.45

1.2. Ustanovujúce zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. František Hažík 
za prítomnosti 9 poslancov a podpredsedu miestnej volebnej komisie. Zasadnutie sa začalo 
hymnou SR. Za zapisovateľku určil starosta Martu Hažikovú,  za overovateľov zápisnice Jána 
Plačka a Milana Hlasicu.

3. Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva
správu o výsledku volieb  predniesla  podpredsedníčka  miestnej  volebnej  komisie  p.Terézia 
Halušková  /tvorí  prílohu/,  v ktorej  oboznámila  poslancov  s výsledkami  volieb  a  s 
percentuálnou účasťou obyvateľov na voľbách.

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce
zostávajúci  a zároveň  novozvolený  starosta  obce  Ing.  František  Hažík  zložil  zákonom 
predpísaný sľub starostu obce a prevzal Osvedčenie o svojom zvolení od pani Haluškovej.

5. Zloženie sľubu novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva, prevzatie 
osvedčení o ich zvolení
starosta obce prečítal sľub poslanca obecného zastupiteľstva. Na znak súhlasu ho novozvolení 
poslanci podpísali a zároveň si prevzali Osvedčenie o svojom zvolení za poslancov obce od 
pani Haluškovej. Následne boli novozvolení poslanci obce preškolení v súlade so zákonom 
č.122/2013 Z.z. o ochrane osobných údajov, čo potvrdili svojim podpisom.

6. Vystúpenie starostu obce
starosta  obce  informoval  poslancov  o svojich  predstavách  prác  v obci  po  roku  2015  – 
v novom volebnom období -

- rekonštrukcia ŠJ pri ZŠ
- výstavba 11 bytovej jednotky – výstavba už začala, bytovka by mala byť postavená do 

5.2016
- oprava strechy na ľavom trakte budovy 884
- rekonštrukcia podláh na chodbách a schodoch budovy OÚ
- pokračovanie  v spolupráci  s MASK  Kysuce,  kde  by  sa  v tomto  období  mali  tvoriť 

konkrétne  projekty.  Za  obec  je  v tomto združení  starosta  obce  a JUDr.  Franeková, 
predstavou sú financie na rekonštrukciu budovy, v ktorej by bola knižnica, informačné 
stredisko, internet...

- budovanie asfaltových ciest do všetkých obývaných osád
- modernizácia  budovy  OÚ  /okná  a dvere  sú  vymenené,  treba  zabezpečiť  zateplenie 

budovy
- protipovodňová ochrana intravilánu obce – regulácia potoka u Fľašíka
- ZŠ – nutnosť opravy rozvodov elektrickej energie po havárii v roku 2014 /vyhorenie 

elektrickej rozvodnej skrine. Je nutná celková rekonštrukcia elektrického vedenia v ZŠ
- modernizácia budov budovy 833, Domu smútku, KD Tarabov, ĽS budovy 884
- udržať OVPS a zverenú mechanizáciu
- pozemkové úpravy v obci, 
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zároveň sa vyjadril v tom zmysle, že podnety na činnosť budú prijímané aj od poslancov, tiež 
bude záležať na finančnej situácii obce a podľa toho sa budú jednotlivé akcie uskutočňovať. 
Poslanci budú rozhodovať o jednotlivých akciách.

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia OZ
starosta poslancov oboznámil s programom zasadnutia, ktorý doplnil o bod 18) prenájom bytu 
č.4 v budove 826. Poslanci s programom súhlasili /za 9 poslancov.

8. Voľba návrhovej komisie –
starosta za navrhovateľov uznesení navrhol poslancov JUDr. Martu Franekovú a Vladimíra 
Kupku, poslanci návrh schválili / za 9 poslancov/

9. Poverenie poslanca OZ, ktorý  môže za nečinnosti starostu obce zvolávať obecné 
zastupiteľstvo
poslanec Klučka navrhol, aby týmto poslancom bol Vladimír Kupka, s čím ostatní súhlasili 
/ za 9 poslancov/

10. Schválenie rozpočtu OÚ na rok 2015 
poslanci  mali  návrh  rozpočtu  OÚ  k dispozícii  vopred,  pani  Fongusová,  ktorá  bola  na 
zasadnutí prítomná, ho doplnila o kapitálové výdavky vo výške 227 780 eur. Rozpočet bol 
zostavený ako vyrovnaný / tvorí prílohu/.
Kontrolórka obce k rozpočtu predniesla svoje stanovisko /tvorí prílohu/, čo poslanci vzali na 
vedomie a diskutovali k navrhnutému rozpočtu .
Poslanec  Franek chcel  vedieť,  kto  zostavoval  rozpočet,  prečo je  navýšenie   výdavkov na 
verejné  osvetlenie  a na  cestnú  dopravu  je  iba  malá  čiastka,  v  čom  sú  zapracované  fin. 
prostriedky  na  činnosť  krúžkov.  Poslanec  Hlasica  žiada  zvýšiť  rozpočet  na  stolný  tenis, 
Poslankyňa Franeková si myslí, že na sociálne výdavky by mala byť vyššia čiastka. Starosta  
k jednotlivým  otázkam  odpovedal  a zároveň  povedal,  že  rozpočet  sa  podľa  jednotlivých 
požiadaviek  môže  počas  roka  upravovať,  momentálne  nie  sú  finančné  prostriedky  na 
navýšenie jednotlivých položiek.
Poslanci za schválenie rozpočtu na rok 2015 hlasovali  /za 9 poslancov/,  zároveň vzali  na 
vedomie návrh rozpočtu na roky 2016 a 2017.
Kontrolórka obce predložila návrh plánu činnosti na I. polrok 2015, ktorý poslanci schválili 
/za 9 poslancov/ a zároveň ju poverili vykonávaním kontroly.

11. Rozpočet OVPS na rok 2015 
návrh rozpočtu mali poslanci k dispozícii vopred / tvorí prílohu/, prítomná bola vedúca OVPS 
p. Kolosová, na ktorú sa mohli poslanci so svojimi otázkami obrátiť. Informovala o tom, že 
pri tvorbe rozpočtu sa pridržiavala výdavkov v roku 2014. Poslanec Franek sa zaujímal o to, 
čo v organizácii chýba – je to hlavne KUKA voz na odvoz smetí /momentálne má pokazený 
bubon/,  ktorý pomaly dosluhuje, no nový je v cene 200 000 eur. Pracovníkom pri zimnej 
údržbe by veľmi uľahčil prácu posypový vozík za traktor, ktorého nákupná cena je od 10-
15000 eur. Poslanec Franek posypový vozík schvaľuje, chce vedieť, či naň momentálne obec 
nemá – starosta hovorí, že nie. Chcel vedieť, na čo žiadala OVPS peniaze navyše, ktoré sa do 
rozpočtu nedostali - vedúca mu odpovedala, že na nové pneumatiky na automobilový park, na 
opravy aut.
Poslanci navrhovaný rozpočet OVPS schválili  /za 8 poslancov, zdržal sa Franek/,  zároveň 
vzali na vedomie rozpočet na roky 2016 - 2017.
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12. Správa  nezávislého audítora o overení účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2013 
Obecnému zastupiteľstvo v Zákopčí
pri prejednávaní bola prítomná účtovníčka pani Fongusová. Správu mali poslanci k dispozícii 
vopred,  spracovala ju Ing.  Urbanová, podľa nej je ekonomika obce v poriadku, všetky jej 
náležitosti sú v súlade so zákonmi. Poslanec Franek chce vedieť, kde bol problém predtým, 
starosta odpovedá, že neboli načas a dôkladne spracované účtovné závierky. Poslanci vzali 
správu na vedomie.

13. Dodatok správy audítora o overení súladu Výročnej správy s účtovnou závierkou
poslanci mali uvedený dokument k dispozícii vopred a vzali ho na vedomie 

14. Zriadenie komisií OZ a voľba ich predsedov
starosta  informoval,  že  v predchádzajúcom  OZ  bolo  zriadených  6  komisií,  ktoré  sa 
nestretávali  a boli  nečinné.  Navrhuje  preto,  aby pracovali  3  komisie,  v ktorých budú mať 
zastúpenie všetci poslanci.
Jednalo by sa o – komisia finančná, sociálna a bytová
               - komisia pre školstvo, šport, kultúru a ochranu verejného záujmu
               - komisia stavebná, životného prostredia a ochrany verejného poriadku
v diskusii sa za 3 komisie postavil aj poslanec Roman, poslanec Kupka konštatuje, že všetky 
dôležité dokumenty sa s konečnou platnosťou prerokúvajú a schvaľujú na OZ. Za vytvorenie 
3 komisií hlasovalo 9 poslancov.
Starosta zároveň navrhol ich členov a jednotlivé komisie si z týchto členov volili predsedov. 

1.komisia finančná, sociálna a bytová – predseda JUDr. Jaroslav Roman
                                                             členovia: František Klučka
                                                                      Vladimír Tischler

2.komisia pre školstvo, kultúru a ochranu verejného záujmu – 
                                                             predseda Milan Hlasica
                                                             členovia: Milan Franek
                                                                            Michal Plaček

3.komisie stavebná, pre životné prostredie a ochrany verejného poriadku- 
                                 predseda JUDr. Marta Franeková
                                  členovia: Vladimír Kupka
                                                  Ján Plaček.
Poslanci zloženie komisii schválili s účinnosťou od 1.1.2015 / za 9 poslancov/

     Z dôvodu, že poslanci obecného zastupiteľstva zastupovali obec aj v Rade ZŠ a Rade MŠ, 
došlo k ich zmene. Poslanci odvolali predchádzajúcich poslancov – v Rade ZŠ JUDr. Zuzanu 
Cenigovú a Petra Šavela a v Rade MŠ Vladimíra Halušku – za 9 poslancov.
Zvolili nových poslancov – do Rady ZŠ JUDr. Jaroslava Romana a Michala Plačka a do Rady 
MŠ Milana Franeka – za 9 poslancov.

15. Určenie sobášiaceho
poslanci na tento post navrhli Vladimíra Kupku, ktorého aj schválili / za 8 poslancov, zdržal 
sa Kupka

16. Určenie odmien poslancov
v súlade  so  Zásadmi  odmeňovania  poslancov  OZ mali  predchádzajúci  poslanci  a členovia 
komisii odmenu vo výške 25 eur/zasadnutie. Na návrh poslanca Klučku novozvolení poslanci 
schválili zmenu v uvedených Zásadách, na výšku odmien pre poslancov a členov komisií 

30 eur /zasadnutie – za 8 poslancov, zdržal sa Franek. s účinnosťou od 12.12.2014
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17.Schválenie jedného volebného okrsku pre konanie referenda
v súlade so zákonom č.  564/1992 Zb o konaní referenda v znení neskorších predpisov, ktorý 
umožňuje, aby v jednom okrsku hlasovalo až 2000 voličov, poslanci schválili  pre konanie 
referend  jeden volebný okrsok / za 9 poslancov/

18.Prenájom bytu č.4/825 
starosta  informoval  o zrušení  nájomnej  zmluvy  s Petrom  Palušom,  bytom  Zákopčie  825 
z dôvodu  neplatenia  nájmu.  Na  uvoľnený  byt  obec  eviduje  5  žiadosti  –  pani  Ľubomíra 
Nekorancová, pán Jozef Raček a pán Jozef Zjavka, Milan Magát – aktuálne až o rok /podľa 
vyjadrenia  p.  Klučku/  a Jaroslav  Mlkvik  –  nedoložil  žiadne  doklady.  Starosta  oboznámil 
poslancov so žiadosťami menovaných, s ich zárobkovými pomermi. Poslanci Franek a Plaček 
si myslia, že byt by sa mal prideliť pani Nekorancovej, ktorá má dieťa, čím by sa zvýšil počet 
našich obyvateľov. Poslanec Roman chce vedieť výšku nájomného. Poslanci sa zhodli v tom, 
že byt  pridelia  pani Nekorancovej,  bytom Kornica,  Klokočov – nájomná zmluva bude od 
odovzdania tohto bytu menovanej na dobu 3 rokov za obvyklých podmienok /za 9 poslancov/.

19.Diskusia 
starosta sa informuje u poslancov, kedy by pre nich bola najvýhodnejšia doba na zvolávanie 
zasadnutí  OZ. Poslanci navrhujú piatky o 14.00 hodine.  Starosta poslancov upozorňuje na 
potrebné ospravedlnenie neúčasti na zasadnutiach – na vzájomnú kolegialitu – stačí zavolanie 
vopred,  poslanie SMS-ky a pod.
Poslanec Franek sa informuje,  čo s ľavým traktom budovy 884, kde mala sídliť knižnica, 
riešiť sa bude podľa požiadaviek a finančných možnosti.

19.Záver a ukončenie OZ 
Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 
ukončil. Dohodli sa na termíne ďalšieho OZ – 13.2.2015.

Po ukončení zasadnutia sa kontrolou uznesení zistilo, že poslanci neurčili plat starostu obce. 
Z tohto dôvodu sa ešte raz stretli poslanci – /obvolaní boli všetci/, k dispozícii piati – Milan 
Franek, JUDr. Marta Franeková, Ján Plaček, Michal Plaček, Vladimír Tischler  a určili plat 
starostu v súlade so zákonom 
. 154/2011 Z.z., ktorým sa dopĺňa zákon NR SR č.253/1994 Z.z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest podľa § 3 odst.1,  ktorý podľa § 4 
ods.2 navýšili  o 33%. / za 5 poslancov/. 

                                                                                                  Ing. František Hažík
                                                            starosta obce

       Ján  Plaček          Milan  Hlasica
I. overovateľ                                                                                 II. overovateľ

Prílohy: 
Správa MVK o výsledku komunálnych volieb,
Návrh rozpočtu OÚ na roky 2015 – 2017, Stanovisko kontrolóra k návrhu rozpočtu
Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2013, Dodatok správy
Návrh rozpočtu OVPS na roky 2015 – 2017
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2015
Tabuľka žiadateľov o obecné  byty
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